




ad pkt. 5): 

ad pkt. 6): 

ad pkt. 7): 

� FAB 

Punktet bortfalder, idet der ikke var 2/3 flertal blandt de fremmødte på det ordinære 

repræsentantskabsmøde. 

Punktet bortfalder idet dagsordenens pkt. 5 allerede er bortfaldet. 

Formanden takkede dirigenten, og orienterede derefter om de nye lister vedr. parallelsamfund 

mv. (tidligere kaldet ghettolisten). For FABs vedkommende er det meget positivt, at

Korsløkkenparken Øst ikke længere er på nogen lister og det samme gør sig gældende for

Kertemindevejskvarteret. Der lød en stor tak til de mange medarbejdere, som har gjort en stor

indsats for at især Korsløkken kunne komme af listerne.

De igangsatte lovbestemte udviklingsplaner for Solbakken og Vollsmose fortsætter. 

Højstrupvej-kvarteret med FABs Højstrupparken er på listen over forebyggelsesområder. 

Formanden opfordrede til deltagelse i det røde udvalg og ved interesse kunne udvalgets 

formand Ib Poulsen kontaktes. 

Der lød en tak til de fremmødte repræsentanter 

Da ikke flere ønskede ordet, hævede formanden mødet. 

Erling Nielsen 

Bestyrelsesformand 

Ib Poulsen 

Bestyrelsesnæstformand 
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